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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół nr XXXII/2023 

 
Posiedzenie w dniu 28 czerwca 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 28 czerwca 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Marcin Domino 

4. Katarzyna Rożek 

5. Jacek Urbański 

6. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Zygmunt Bochenek. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek na wstępie przywitał radnych oraz 

zaproszonych gości. 

 

2. Rozpatrzenie skargi na Burmistrza Prudnika - ul. Słoneczna 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek przedstawił pokrótce zarys skargi. Oznajmił, 

że na poprzednim posiedzeniu w głosowaniu nad zasadnością skargi członkowie komisji nie 

rozstrzygnęli sprawy.  Przewodniczący poinformował, że sprawa została przesłana do 

Ministerstwa oraz do Wojewody. Zygmunt Bochenek wyraził zdanie, że najlepszym 

rozwiązaniem będzie przekazanie skargi pod obrady sesji Rady Miejskiej wszystkim radnym. 

Wówczas radni zadecydują o zasadności skargi. 

Radny Rafał Bolibrzuch przedstawił jak prezentuje się wykonanie harmonogramu dróg na 

terenach wiejskich. Wynika z niego, że aby przejść do wykonania drogi ul. Słonecznej w 

pierwszej kolejności należy  zrealizować inwestycje w miejscowości Rudziczka.  

Radny Jacek Urbański stwierdził, że Komisja nie rozpatruje wykonania harmonogramu 

remontu dróg, tylko skargę. Skoro nie zaistniały żadne nowe okoliczności do jej rozpatrzenia 

uważa, że skarga powinna pójść pod obrady poszczególnych Komisji oraz całej Rady 

Miejskiej. Ponadto radny wyraził zdanie, że ktoś za dużo obiecał mieszkańcom, stąd ta skarga 

Radny Tomasz Wisła wyraził zdanie, że harmonogram jest podstawowym argumentem do 

odrzucenia skargi. Jasno pokazuje, że ze strony urzędu wszystko zostało wykonane 

prawidłowo.  

Przewodniczący Zygmunt Bochenek zaproponował przekazanie skargi pod obrady kolejno 

wszystkim komisjom.  

Radny Jacek Urbański wyraził zdanie, że dobrze byłoby, gdyby na sesji pojawił się 

przedstawiciel strony skarżących celem dogłębnego wyjaśnienia skargi. 

Sekretarz Marek Radom  powiedział, że w pierwszej kolejności trzeba zakończyć 

inwestycję ul. Działkowej, gdyż jej wykonanie determinuje dalszy bieg inwestycji. Od ulicy 

Działkowej budowana będzie kanalizacja deszczowa.  Ponadto zgodnie ze statutem to 

Komisja wyjaśnia i opiniuje wpływające do rady skargi oraz przygotowuje w tej sprawie 

projekt uchwały.  
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Przewodniczący Zygmunt Bochenek podtrzymał propozycje przekazania skargi. Dodał, że 

w temacie skargi odbywa się kolejna komisja. Raz nie było quorum, drugi raz nie została 

skarga rozstrzygnięta. 

Radni podjęli dalszą dyskusję.  

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod glosowanie wiosek przekazania 

rozpatrzenia skargi pod obrady wszystkich Komisji.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Głosowanie wniosku: przekazanie skargi pod obrady wszystkich komisji Rady Miejskiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Zygmunt Bochenek, Jacek Urbański, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Rożek 

BRAK GŁOSU (1) 

Rafał Bolibrzuch 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania zdecydowano o przekazaniu skargi pod obrady wszystkim 

Komisjom Rady Miejskiej.  

 

3. Rozpatrzenie skargi na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Przewodniczący Zygmunt Bochenek odczytał skargę na działalność Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

Radny Tomasz Wisła wyraził zdanie, że należy zwrócić się do Ośrodka Pomocy Społecznej 

z prośbą o wyjaśnienie sytuacji. 

Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Głosowanie wniosku: zwrócenie się do Ośrodka Pomocy Społecznej z prośbą o wyjaśnienie 

sytuacji podniesionej w skardze.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Katarzyna Rożek  

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad – posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Zygmunt Bochenek 

 Przygotował(a): Joanna Chilińska

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


